
Wyciąg z Protokołu nr XLII/17 

sesji Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu 

z dnia 27 listopada 2017 r. 

 

w sprawie: interpelacji i zapytań radnych. 

 

Ad. 4 

 

Adam Polański złożył pisemne zapytania. 

 

Jarosław Maćkowiak nawiązując do odpowiedzi na zapytanie z XL sesji dotyczące ul. 

Wypoczynkowej, iż przedmiotowa inwestycja zostanie przedłożona jako propozycja do budżetu na 

2018 r. analizując otrzymaną propozycję budżetu nie odnalazłem takiego zadania. Proszę o 

odpowiedź co z tą ulicą. 

 

Tomasz Radwan złożył pisemne zapytanie. 

 

Adam Polański 

 Zadał pytanie dotyczące lodowiska dlaczego nie powstanie. 

 Drugie pytanie brzmi czy Gmina Nowy Tomyśl starała się w jakiś sposób pozyskać środki na 

drogi tzw. schetynówki ponieważ do sprawdzenia jest taki ranking gdzie powiat jest i ościenne 

gminy są, a Nowego Tomyśla tam  nie ma.  Prosił o odpowiedź dlaczego nie staramy się o te 

środki. 

 Ostatnie pytanie zadał  na temat zaproszenia posła Jakuba Rutnickiego – Burmistrz 

Włodzimierz Hibner udzielił odpowiedzi na sesji. 

 
Jan Klimko zadał pytanie dotyczące postoju dla rowerów na dworcu PKP czy w ramach inwestycji, 

które są przewidziane znajduję się rozbudowa parkingu dla rowerów. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


